
تبریــز -امیــد محمــد زاده اصــل 
النجق،خبرنگاراقتصادســرآمد-رئیس 
سازمان صنعت، معدن و تجارت آذربایجان 
شرقی در خصوص دستاوردهای سفر ریاست 
جمهــوری در حوزه هــای مختلف صنعت، 
معدن و تجارت اظهار کــرد: اختصاص هزار 
و 290 میلیارد تومان اعتبــار برای تکمیل 
زیرساخت های شهرک های صنعتی موجب 
افزایش ســرمایه گذاری بخش خصوصی و 

تولید در آذربایجان شرقی خواهد شد.
مهندس صابر پرنیان  افــزود: امیدواریم به 
زودی با گشــایش اقتصادی، مردم استان از 
برکات سفر ریاست جمهوری بهره مند شوند.

وی با اشاره به اهمیت اجرای مصوبات مختلف 
برای توسعه اقتصادی در حوزه های صنعت، 
معدن و تولید گفــت: از لحاظ تعداد، تنوع و 
تخصصی بودن شهرک های صنعتی در رتبه 

ممتازی قرار داریم.
پرنیان عمده مشــکل واحدهای صنعتی را 
تامین برق پایدار عنــوان کرد و افزود: علاوه 
بر بخش تولید، مســائل محیط زیست نیز 
برای ما مهم است بنا بر این تصفیه خانه های 
صنعتی باید منطبق با آخرین ضوابط محیط 

زیست باشند.
وی ادامه داد: تخصیص هزار و 290 میلیارد 
تومان برای ایجاد پســت ها و خطوط برق، 
تامین برق پایدار، احــداث و تکمیل تصفیه 
خانه های شــهرک های صنعتی اعتبار بی 
نظیری اســت که شــاید در طول تاسیس 
شــهرک های صنعتی این تخصیص اعتبار 
اولین و قابــل توجه ترین رقمی اســت که 

اختصاص یافته است.

پرنیان ادامــه داد: با تکمیل زیرســاخت ها 
بستر مناسبی برای سرمایه گذاری و فعالیت 
بخش خصوصی فراهم می شود که در نهایت 

افزایش تولید منجربه اشتغالزایی می شود.
رئیس ســازمان صنعت، معــدن و تجارت 
آذربایجان شــرقی با بیان این که تاســیس 
شــرکت مس آذربایجان مطالبه مردم بود، 
اظهار کرد: علاوه بر ایجاد حرکت جمعی از 
سوی مردم و اصحاب رسانه و مسئولان ارشد 

استان، این موضوع جزو اصلی ترین مطالبات 
سازمان صمت استان بود.

پرنیــان گفت: حــدود 24 میلیــارد تومان 
کنسانتره مس از اســتان خارج شده که اگر 
این شرکت در استان و تبریز ثبت شود محل 
هزینه این شرکت نیز در استان خواهد بود و 
رقمی چند هزار میلیارد تومانی خواهد بود 

که این رقم بیشتر از بودجه استان است.
وی با بیان این که با تاســیس شرکت مس 
آذربایجان، عواید مس به اســتان اختصاص 
می یابد، تاکید کرد: به دنبال تکمیل زنجیره 
مس هستیم یعنی خاک مس به کنسانتره و 

کنسانتره به فلز مس تبدیل شود.
وی به اهمیت ایجاد شهرک پایین دست مس 
از فلز مس و مصنوعات فلز مس که فوق العاده 
ثروت زا است اشــاره کرد و گفت: این مقدار 
توســعه به تنهایی می تواند اقتصاد استان 
را متحول کند بنا بر ایــن این مصوبات جزو 

برنامه های اصلی استان است.
پرنیان اضافه کرد: 400 واحد مختلف لوازم 
خانگی در منطقه کجوار فعالیت می کنند که 
ساماندهی و بهره مندی از مزایا مختلف این 

واحدها جزو دستور کار است.

 7
 آبرسانی به ۹۶ روستای محروم استان قزوین

 قزوین-خبرنگاراقتصادسرآمد-سپاه استان و بسیج سازندگی آبرسانی به 9۶ روستا را آغاز کرده اند.
آبرسانی به این روستا ها در قالب ۵ مجتمع در حال اجراست. سردار رفیعی آتانی فرمانده سپاه استان در بازدید از مجتمع آبرسانی دهستان چوقور طارم سفلی، گفت: تمام تلاش 
خود را می کنیم روستایی مشکل آب آشامیدنی نداشته باشد. مدیر فنی و محرومیت زدایی بسیج سازندگی هم گفت: طرح هایی در قالب قرارگاه امام حسن مجتبی )ع( با بسیج 
سازندگی استان قزوین منعقد شده است که شامل ۵ مجتمع آبرسانی در شهرستان های قزوین و تاکستان می شود و 9۶ روستا از آب شرب سالم بهره مند می شوند. فیضی بیان کرد: 
این طرح ها شامل 24۳ کیلومتر خط انتقال، 49 مخزن با ظرفیت حدود ۱4 هزار متر معکب، حدود ۷ ایستگاه پمپاژ، ۵ حلقه چاه و تصفیه خانه، با اعتباری بالغ بر 240 میلیارد تومان 

به بهره برداری می رسند. وی پیش بینی کرد: این طرح ها علیرغم مدت زمان ۳0 ماه تعیین شده برای بهره برداری، کمتر از 2 سال به نتیجه برسند.

رئیس سازمان صمت آذربایجان شرقی مطرح کرد؛

افزایش سرمایه گذاری بخش خصوصی با تکمیل زیرساخت های شهرک های صنعتی

دیدار تولیت آستان قدس رضوی با رئیس رسانه ملی در مشهد

آبرسانی هفتیان به تفرش از طرح های ویژه وزارت نیرواست
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 مشهد-خبرنگاراقتصادســرآمد-تولیت 
آســتان قدس رضوی با رئیس رسانه ملی 

دیدار و گفتگو کرد.
پیمان جبلی رئیس رســانه ملــی در دیدار 
با مدیرکل صداوســیما خراســان رضوی، از 
حمایت های تولیت آســتان قــدس رضوی 
قدردانی کرد و گفت: خدا را شاکریم که آنتن 
رســانه متبرک به تولید برنامه های مربوط به 

ساحت حضرت ثامن الحجج )ع( است.
او گفت: هم اینک برکت وجود حضرت رضا )ع( 

را در بخش ها و ایام مختلف شاهدیم.
رئیس رســانه ملی گفت: رادیو زیارت اقدام 
اولیه خوبی است، با این حال به دنبال گسترش 
محتوا در بخش سیما نیز هستیم و هدف بعدی 
ما راه اندازی ســیمای زیارت است و آمادگی 

کامل داریم و زیرساخت ها آماده این حرکت 
است.

جبلی گفت: ساخت سریال گوهرشاد در مراحل 
پایانی فیلمنامه اســت و مدت ها کار بر زمین 
مانده بود، ولی تاکید ما تولید کار فاخر است چرا 
که شخصیت بانویی همچون گوهرشاد باید به 
جامعه معرفی شود و اینکار اهمیت زیادی دارد.

او گفت: فضای خوبی که در صحن غدیر ایجاد 
شده از زحمات شماســت و موجب فعالیت 
بسیار خوب شبکه های عرب زبان ما شده است؛ 
ما برنامه ها و سوژه های متنوعی از این صحن و 
سرا در دست تولید داریم و قصدمان این است 
که برنامه هایی با محتوا و رنگ و بوی رضوی را 

تولید و به آنتن برسانیم.
به گفته او سریال ســلمان فارسی و حضرت 

موسی )ع( را از تولیداتی دانست که می تواند 
مصداق پرداختن به عمق معارف دینی باشد و 

این آثار، آثار فاخری خواهند بود.
حجت الاســلام والمســلمین مروی تولیت 
آستان قدس رضوی هم با تشــکر از حضور 
دکتر جبلی در مشهد و آستان قدس رضوی 
گفت: سازمان صداوسیما سازمانی پر اهمیت و 
فعال است که همیشه مورد توجه مقام معظم 

رهبری بوده است.
او گفت: فعالیت های رسانه و حرم جدا از هم 

نیست و ما در حقیقت مرکزی واحد هستیم.
تولیت آســتان قدس رضوی گفت: ما اینجا 
مرقد داری نمی کنیم بلکه این حیات و زندگی 
و محل الهام، التیام و آرامش اســت؛ حرم امام 

رضا )ع( محل درس است.

مــروی گفت: مــا در حــرم مطهــر رضوی 
زیرساخت های رسانه ای را افزایش داده ایم تا 
سیره امام مهربانی ها و فرهنگ رضوی را تبلیغ 
کنیم، این سرمایه ها ارزشــمند است و هنر 
می تواند عمق معرفت را به مردم معرفی کند، 
برای معرفی دین و معرفت رضوی، تولید برنامه 

با ابزار هنر اثرگذار است.

قتصادســرآمد-معاون  اراک-خبرنگارا
مهندسی آب و فاضلاب کشــوردر سفر به 
تفرش گفت: قرار بر این اســت کــه ۵ میلیارد 
تومان به اعتبار امسال آبرسانی هفتیان به تفرش 
اضافه شــود. به منظور جلوگیری از تنش آبی 
در تابستان نشست بررسی مشکلات آبرسانی 
هفتیان به تفرش با حضور مسئولان کشوری، 
استانی و شهرستانی در سالن جلسات فرمانداری 
تفرش برگزار شد. مجید آقا زاده حبشی معاون 
مهندسی آب و فاضلاب کشــور در این جلسه 

در باره طرح آبرسانی هفتیان به تفرش مطالبی 
به شــرح زیر بیان کرد. بازدید میدانی از طرح 
آبرســانی هفتیان به تفرش داشتیم، این طرح 
جزو طرح های ویژه وزارت نیرواست وحدود ۷0 
درصد کار پیشرفته است و ۱۳۶ میلیارد تومان 
را برای سال ۱40۱ پیش بینی کردیم. مقرر شد 
۵ میلیارد تومان به اعتبار امســال پروژه اضافه 
شده و انشعاب ها خریداری شود و کنتور ها داخل 
ایستگاه های پمپاژ تحویل داده شوند. رقمی که 
از سال ۱400 از سایر استان ها باقی مانده به این 

طرح ها تزریق می شود و اگر خط برق جواب نداد 
از محل اضطراری ژنراتور خریداری شده و یا اجاره 
توسط مدیر کل آبفا استان مرکزی تهیه شود. در 
این جلسه مصوب شد هر دو مخزن روستا های 
جفتان و فَرک تا دو هفته آینده وارد مدار شده و 
برای شیر های آب در محل ایستگاه ها باید نگهبان 
گذاشته شود. نصب یک ترانس ژنراتور در جفتان 
به منظور انتقال آب از جفتان به روستای قزلجه 
از دیگر مصوبات این نشست بود و نیز مصوب شد 

پمپ جفتان وارد مسیر شود.

نخستین همایش خیرین حامی دانشگاه 
فرهنگیان استان اصفهان برگزار می شود

  اصفهان -سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-آقاحسینی سرپرست 
مدیریت امور پردیس های دانشگاه فرهنگیان استان اصفهان به برگزاری 
اولین همایش خیرین حامی دانشگاه فرهنگیان استان اصفهان، اشاره 
کرد و توضیح داد: ایــن همایش به منظور جذب خیرین در دانشــگاه 
فرهنگیان و استفاده از ظرفیت آنها در رفع کمبودهای دانشگاه  برگزار 

می شود.
به گفته سرپرست مدیریت امور پردیس های دانشگاه فرهنگیان استان 
اصفهان، تربیت و آموزش مبحثی است که از بدو خلقت بشر وجود داشته 

و اولین جرقه تربیت معلم از دارالفنون آغاز و همچنان ادامه دارد.
درخصوص پذیرش دانشــجومعلمان در اســتان اصفهان، گفت:  سال 
گذشته حدود 2 هزار نفر ظرفیت پذیرش در استان بود که امسال باید 
آمادگی افزایش چندبرابری این تعداد را داشته و برای ظرفیت پذیرش 
حدود چهار هزار نفر آماده باشیم، در حالی که امکانات ما محدود است و 

باید برای این افزایش پذیرش فکری کنیم.
وی با تأکید براینکه رسالت ســنگینی بر دوش دانشگاه فرهنگیان قرار 
گرفته، چراکه مسئولیت تربیت معلمان کشور را برعهده دارد، خاطرنشان 
کرد: دانشگاه فرهنگیان با بودجه دولتی نمی تواند به رسالت خود پایبند 
باشد و لزوم ورود خیران به این دانشــگاه انکار نشدنی است، با توجه به 
اینکه اکنون دانشگاه با کمبودهای بســیاری به لحاظ افزایش ظرفیت 

دانشجومعلمان مواجه است.
آقاحسینی، پیشرد آموزش را یکی دیگر از اهداف دانشگاه مسئول محور 
فرهنگیان عنوان کرد و گفت: در کنار آن اســتفاده بهینه و بهره وری از 
علم موجود از اهمیت برخوردار است تا معلمی هم اندازه نظام جمهوری 

اسلامی ایران تربیت شود.
سرپرست مدیریت امور پردیس های دانشگاه فرهنگیان استان اصفهان 
خاطر نشان کرد: جامعه ای به پیشرفت می رسد که دانش آموزان آن به 
خوبی تربیت شوند و این مهم نیاز به معلمانی دارد که به شیوه ای بهینه 

آموزش دیده باشند.
وی با اشاره به حضور حدود ۶ هزار دانشجوی معلم در استان اصفهان، به 
کمبودهای این دانشگاه اشاره و تصریح کرد: تعداد دانشجویان پیوسته 
دیپلم به کارشناسی در اســتان اصفهان ۶ هزار نفر است که ۶0 درصد 
دختران و 40 درصد پســران را شامل می شــود. تعدادی دانشجویان 
مهارتی ماده 2۸ نیز در دانشگاه مشــغول به تحصیل هستند که در دو 

پردیس و سه مرکز در استان اصفهان حضور دارند.

نفتکش افراماکس ۲ برای آزمایش های دریایی 
در بوشهر به آب انداخته شد

بوشهر-خبرنگاراقتصادسرآمد-نفتکش افراماکس 2 برای آزمایش های دریایی 
از شرکت صدرا در بوشهر راهی خلیج فارس شد.

این نفتکش در مدت دو سال در شرکت صنعتی دریایی ایران )صدرا( بوشهر 
ساخته شده است و امروز برای انجام آزمون های دریایی عازم آب های نیلگون 
خلیج فارس شد تا پس از انجام آزمون های مد نظر تحویل مشتری خارجی شود.

این نفتکش، می تواند ۱۱۳ هزار تن نفت خام معادل ۷۵0 هزار بشکه را حمل 
کند.

این کشتی به وزن 2۱ هزار و ۵00 تن، طول 2۵0 متر و عرض 44 متر، 2۱ متر 
ارتفاع تا روی عرشه دارد و دارای یک موتور پیشران با قدرت 2۱ هزار اسب بخار 
است. نفتکش افراماکس 2، سه دیزل ژنراتور دارد که هر کدام می تواند 900 
کیلووات برق تولید کند. همچنین این شناور اقیانوس پیما با ۳۶ خدمه شامل 
کاپیتان، افسران کشتی، تکنیسین ها و ملوان های خود قابلیت حرکت با سرعت 
۱۵ گره دریایی در اقیانوس ها را دارد. شــرکت صنعتی دریایی ایران )صدرا( 
زیرمجموعه قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا است. باید تلاش کنیم توانایی و دانش 
جوانان ایرانی عملیاتی شود جانشین فرمانده سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در 
ارتباط تصویری با محل به آب اندازی نفتکش افراماکس 2 در شرکت صدرای 
بوشهر، گفت: باید تلاش کنیم تا توانایی و دانش جوانان ایرانی عملیاتی شود، 
آن گاه نشانه ای از دانش ایرانی در هر نقطه ای از این دنیا را شاهد خواهیم بود چه 

در زمین، چه در دریا ها و چه در آسمان.
سردار علی فدوی  گفت: کشتی سازی صنعتی اســت که تا سال های سال 

می تواند برای کشور اشتغال آفرین و درآمدزا باشد.
جانشین فرمانده سپاه ادامه داد: ساخت کشتی ها باید سرعت بیشتری گیرد 

و بتوان در مدت زمان کوتاه تری این کشتی ها را وارد چرخه بهره برداری کرد.

اختتامیه نهمین جشنواره ملی رسانه های 
دیجیتال رضوی )آهوان( در سمنان

سمنان -رضاییان،خبرنگاراقتصادسرآمد-در اختتامیه نهمین جشنواره 
ملی رسانه های دیجیتال رضوی )آهوان( در سمنان 4۷ اثر برتر معرفی 

شدند.
 قدس پور دبیر جشــنواره گفــت: ۱۷ اثر در بخش حرفــه ای و ۳0 اثر 

دربخش عمومی به عنوان آثار برتر معرفی شدند.
دبیر جشنواره گفت: این جشنواره با موضوع سبک زندگی ایرانی اسلامی 
و خاطرات ســفر به مشــهد مقدس، در بخش حرفه ای ۱200 شرکت 
کننده و در بخش عمومی 4۵ هزار شــرکت کننده داشت که با توجه به 
شاخص هایی همچون کوتاهی اثر، محتوای دقیق، اثر گذاری برمخاطب، 

کیفیت و جذابیت انتخاب شدند.
 اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی که میهمان ویژه این مراسم بود 
بهره گیری هرچه بهتر از قابلیت های بالای فرهنگی هنری استان سمنان 

را نیازمند توسعه زیرساخت ها دانست.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی توسعه زیرساخت های دیجیتال با رویکرد 
فرهنگ و هنر ایرانی اسلامی را ضروری دانست و گفت:افزایش تولیدات 
ومحتوا های کیفی رسانه های دیجیتال رویکرد مهم این وزارتخانه است 
که تاکنون با نتاایجی همچون همچــون افزایش چهار برابری تولیدات 

بازی های دیجیتال همراه شده است.

معاون مهندسی و توسعه آبفای کشور:
 قرارگاه امام حسن مجتبی)ع( 

بازوی مهم اجرایی در به ثمر نشستن 
پروژه های محرومیت زدایی است

همدان-فتانــه ازانی،خبرنگاراقتصادســرآمد-معاون 
مهندسی و توسعه شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور 
با تاکید بر اینکه قرارگاه امام حسن مجتبی)ع( در اجرای 
پروژه های جهاد آبرسانی هیچگونه انتفاعی ندارد،گفت: 
قرارگاه امام حسن مجتبی)ع( بازوی مهم اجرایی در به ثمر 
نشستن پروژه های محرومیت زدایی است مجید آقازداه 
حبشی در نشستی که در محل سالن جلسات شرکت آب 
و فاضلاب استان همدان با حضور مدیر عامل،معاونین و 
دیگر مدیران این شرکت برگزار شد با اشاره به اینکه خداوند 
فرصت سقایی را برای ما فراهم کرده است،اظهارداشت: 
پایش وضعیت موجود، مدیریت تامین و مدیریت مصرف 
در شمار وظایف ما است که خوشبختانه در بحث پایش 
وضعیت و مدیریت تامین هر آنچه  در توان داشــته ایم 
انجام دادیم و تنها در مدیریت مصرف است که باید با ایجاد 

حساسیت مردم را به کمک بطلبیم.
وی افزود: امروز؛ مدیریــت توزیع و مصرف نیازمند بهره 
گیری از روش های نوین است  و البته در این مسیر اصحاب 
رسانه ضمن آگاهی بخشی به عموم می توانند همکار ما 

باشند.
آقازاده با تاکید بر اینکه اصحاب رسانه باید در انتقال شرایط 
بحران کم آبی به مردم کمک حال ما باشند،عنوان کرد: هر 
جا درکشور توفیقی حاصل شده است به مدد مردم بوده 
است و امروز هم نیازمند مدیریت مصرف از سوی همین 

مردم هستیم.
وی بیان کرد: شما خادمین مردم، تنها با صداقت در گفتار 
است که میتوانید اعتماد عموم را جلب کنید و بدانید که 
همین مردم، امروز با تمامی مشکلات موجود در مقابل 

استکبار ایستاده اند.
وی همچنین  با اشــاره به اینکه با تلاش شما عزیزان در 
همدان  و به ویژه در مناطق حاشیه ای شهر اقدامات خوبی 
انجام شده است، عنوان کرد: خوشبختانه استاندار همدان 
نیز از مدیرانش به شایستگی حمایت می کنداگرچه اگر کم 

کاری صورت گرفته بود این حمایت ها هم وجود نداشت.
معاون مهندسی و توسعه شرکت مهندسی آب و فاضلاب 
کشور در بخش دیگری از ســخنانش به موضوع جهاد 
آبرسانی با همکاری قرارگاه امام حسن مجتبی)ع( اشاره 
کرد و گفت:خوشــبختانه در این راستا چیزی در حدود 
۱9 هزار و ۶00 میلیارد تومان اعتبار به منظور آبرسانی به 
روستاهای محروم کشور در قالب جهاد آبرسانی و انعقاد 
قرارداد با قرارگاه  امام حســن)ع( در نظر گرفته شده که 

تاکنون هفت هزار میلیارد تومان تخصیص یافته است.
وی با تاکید بر اینکه دیدگاه ما به قرارگاه امام حسن دیدگاه 
پیمانکار و کارفرما نیست افزود: قرارگاه امام حسن را در به 
سرانجام رساندن پروژه های محرومیت زدایی بازوی مهم 

اجرایی خود می دانیم.
وی تصریح کرد: همــه ما باید همت همگانــی را در به 
ثمر رســیدن پروژه های محرومیت زدایی و آبرسانی به 
روستاهای محروم به کار گیریم و ثمر نشستن اینگونه پروژه 

ها را  سرعت بخشیم.

جان باختن جوان الشتری که برای 
نجات ۲شهروند به دل آتش زد 

خرم آباد -رضا حبیبی،خبرنگاراقتصادسرآمد-رئیس 
اورژانس لرستان از جان باختن یک مرد حدودا ۳2 ساله 
در اثر برق گرفتگی در حادثه آتش سوزی خبر داد و گفت: 
متاسفانه یک شهروند الشتری که برای خاموش کردن 
آتش وارد منزل شده بود، بر اثر برق گرفتگی جان خود 

را از دست داد. 
مهدی غیبی در گفت وگو با خبرنگاران ، با اشاره به وقوع 
حادثه آتش سوزی در یک واحد مسکونی در الشتر، اظهار 

کرد: یک باب منزل مسکونی در الشتر دچار حریق شد.
وی خاطرنشان کرد: نیروهای اورژانس بلافاصله پس از 
اطلاع، در محل حادثه جهت امدادرســانی حضور پیدا 

کردند.
رئیس اورژانس لرستان از جان باختن یک مرد حدودا ۳2 
ساله در اثر برق گرفتگی در این حادثه آتش سوزی خبر داد 
و گفت: متاسفانه یک شهروند الشتری که برای خاموش 
کردن آتش و نجات افراد وارد منزل شده بود، بر اثر برق 

گرفتگی جان خود را از دست داد.
غیبی در خصوص علت حادثه نیز بیان داشت: بررسی ها 
برای علت آتش سوزی در حال انجام بوده و تاکنون دلیلی 

برای آن عنوان نشده است.
شایان ذکر است با رشادت و از خودگذشتگی این جوان 
الشتری پیرمرد و پیر زنی که در منزل آتش گرفته گرفتار 

شده بودند نجات یافتند. 
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اخبار

در قالب طرح جهاد آبرسانی انجام شد؛
 افتتاح پروژه آبرسانی

 به ۶ روستای شهرستان کرمانشاه
کرمانشــاه -کبودی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرعامل 
شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشــاه از افتتاح پروژه 
آبرسانی به ۶ روستای دهستان میاندربند شهرستان کرمانشاه 

با جمعیتی بالغ بر ۸00 نفر خبر داد.
علیرضا کاکاوند در حاشیه مراســم افتتاح پروژه آبرسانی به 
۶ روستای شهرستان کرمانشاه، ضمن اشاره به زمانبر بودن 
طرح های آبرســانی، گفت: پروژه آبرســانی به بیش از 200 
روستای استان در سال ۱400 تکمیل شد و آبرسانی به تمامی 
روستاهای بی آب و کم آب استان نیز در دست اجرا است که 
بخش عمده آنها از اعتباراتی که نمایندگان مردم در مجلس 
شورای اسلامی زحمت مصوب شدن آن را کشیدند انجام می 
شود و در آینده نزدیک قرارداد تکمیلی و نهایی آبرسانی به تمام 
روستاهای استان که با مشکل کمبود آب شرب مواجه هستند 
با قرارگاه امام حسن مجتبی)ع( در قالب طرح جهاد آبرسانی 
منعقد خواهد شــد. به گفته کاکاوند طرح جهاد آبرسانی بر 
اســاس برنامه زمانبندی طی ۳0 ماه به اتمام خواهد رسید 
اما این قول را خواهیم داد که این طرح در اســتان کرمانشاه 
ظرف مدت کمتر از 2 سال به اتمام برسد. مدیرعامل شرکت 
آب و فاضلاب استان کرمانشاه خاطر نشان ساخت:  امروز به 
لطف خدا شاهد افتتاح پروژه آبرسانی به ۶ روستای دهستان 
میاندربند شهرستان کرمانشاه با جمعیت ۸0۸ نفر و اعتباری 
بالغ بر ۷0 میلیارد ریال بودیم. کاکاوند ضمن تشکر از همکاری 
مدیرکل اداره ورزش و جوانان استان که با در اختیار قرار دادن 
چاه آب این اداره کل، به شرکت آبفا مشکل روستای ملاورد 

را مرتفع نمود.

وزیر کشور تاکید کرد؛
 لزوم افزایش سقف تسهیلات مالی 

به شرکت های دانش بنیان 
تبریــز - امیــد محمــد زاده اصــل النجــق، خبرنگار 
اقتصادسرآمد-وزیر کشور بر لزوم افزایش سقف تسهیلات 
مالی به شرکت های دانش بنیان توسط صندوق های پژوهش 
و فناوری و صنــدوق نوآوری و شــکوفایی تأکید کرد.احمد 
وحیدی در بازدید از شرکت های فناور و دانش بنیان مستقر 
در پارک علم و فناوری آذربایجان شــرقی با اشاره به مشکل 
کمبود سرمایه در گردش شــرکت های دانش بنیان و ناکافی 
بودن ســقف ۵ میلیارد ریالی تسهیلات اعطایی به شرکت ها 
دانش بنیان در استان ها گفت: مذاکرات لازم را با مسئولین امر 
انجام خواهد داد تا میزان تسهیلات اعطایی صندوق نوآوری و 
شکوفایی و صندوق های پژوهش و فناوری در استان ها افزایش 
یابد و این صندوق ها با حداکثر توان از شــرکت های فناور و 

دانش بنیان حمایت کنند.
وی با اشــاره به اهمیت تولید محصولات فناورانه و فعالیت 
شــرکت های فناور و دانش بنیان با حداکثر تــوان افزود: از 
بانک ها خواسته خواهد شــد وثایق بانکی برای شرکت های 
دانش بنیان و فناور تســهیل شود.وزیر کشــور بابیان اینکه 
هسته های فناورانه و دانش بنیان در وزارت کشور ایجادشده تا 
هر اقدام این وزارتخانه، استانداری ها و فرمانداری ها را از منظر 
دانش بنیانی بررسی کند اظهار کرد: محصولات فناورانه بسیار 
پیشرفته ای در شرکت های فناور و دانش بنیان ساخته می شود 
که سازمان ها و ارگان ها باید نیاز خود را از این محصولات تأمین 
بکنند و استانداران، فرمانداران و شهرداران ملزم به حمایت 
از شــرکت های کوچک و بزرگ فناور و دانش بنیان در حوزه 

دانش بنیان و اقتصاد شهری شده اند.

   تامین ۲۴۰ هکتار زمین برای 
ساخت مسکن ملی در گلستان

گرگان-آذری ،خبرنگاراقتصادســرآمد-تاکنون ۳4 هزار و 
۵00 نفر در گلستان برای دریافت مسکن در طرح نهضت ملی 

مسکن واجد شرایط شناخته شده اند.
مدیر کل راه و شهرسازی گلستان گفت: در گلستان ۸9 هزار و ۸4۳ 

نفر برای دریافت مسکن در طرح جهش ملی ثبت نام کرده اند.
او گفت: از این تعداد تا کنون ۳4 هزار و ۵00 نفر دارای شرایط اولیه 
شناخته شدند و حدود ۶ هزار نفر نیز تائیدیه نهایی دریافت کردند 
و از این تعداد ۱ هزار و ۱۳0 نفر سهم آورده اولیه خود را به مبلغ 40 
میلیون تومان واریز کرده اند. ملک با بیان اینکه زمین مورد نیاز برای 
ساخت سهمیه سال اول در تعدادی از شهر ها تامین شده گفت: در 
طرح نهضت ملی مسکن 240 هکتار زمین در شهر های مختلف 
تامین کردیم که از این سطح ۱۸۵ هکتار از اراضی سازمان ملی 
زمین و مسکن بود و ۳۳ هکتار نیز از اراضی بنیاد مستضعفان است.

او گفت: ۸0 هکتار از اراضی در شهر های زیر 2۵ هزار نفر جمعیت به 
بنیاد مسکن برای اقدام ملی مسکن واگذار می شود.

مدیر کل راه و شهرسازی گلستان همچنین از آماده سازی سایت 
4۸ هکتاری ساخت مسکن ملی در گرگان خبر داد و گفت: عملیات 
خاکبرداری برای ۱400 واحد مسکونی افرادی که سهم آورده اولیه 

خود را واریز کنند بزودی آغاز خواهد شد.
او گفت: با تاکید استاندار شورای فرعی مسکن نیز برای پیگیری 
طرح اقدام ملی مسکن در استان تشکیل شده و با دستگاه های 
دولتی زمینه برای اجرای طرح داشته باشند در این شورا برنامه 
ریزی می کنیم. او گفت: با همکاری بنیاد مستضعفان ۵۸ هکتار 
زمین محدوده شهر کلاله برای ساخت مسکن ملی واگذار شده که 
سند 2۵ هکتار آن به نام وزارت راه و شهرسازی ثبت شده و بقیه هم 

در دست بنیاد مستعضفان برای مسکن سازی خواهد بود.


